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مسمومیت های سریالی دانش آموزان در شهرهای مختلف در سال جدید ادامه دارد
مسمومیت بیش از ۳۶۰ دانش آموز

مقاومت شهرداری در برابر شفافیت فیش های حقوقی؟
اوایل اســفندماه سال گذشــته بود که شــهردار تهران در صحن شورای شهر تهران 
گفت: اکنون برخی افراد با ســنوات خدمتی بالا در شــهرداری تهران ماهانه ۳۰ میلیون 
تومان حقوق می گیرند. این در حالی است که می توانیم بعد از بازنشسته شدن این افراد، 
اشــخاص جایگزین را با حقوق ۱۰ میلیون تومان و با همان شــغل و با همان کیفیت و 
حتی کارایی بیشتر جذب کنیم. برخی افراد می گویند چرا حقوق تمام کارکنان شهرداری 
به صورت شــفاف اعلام نمی شــود، اما قطعا با این اقدام نظامات کشور به هم می ریزد. 
اکنون مدرســان دانشــگاه ها بین ۱۳ تا ۱۵ میلیون تومان حقــوق می گیرند و اگر حقوق 
کارکنان برخی سازمان های شهرداری را اعلام کنیم، معلمان و استادان دانشگاه اعتراض 
خواهند کرد. این در حالی اســت که اخیرا یک فیش منتشرشده باعث شد کل نیروهای 
خدوم شــهرداری مستمسک آسیب باشند. ناصر امانی، عضو شورای شهر تهران، درباره 
مقاومت شــهرداری در انتشــار فیش های حقوقی می گوید: ما بر قــرار دادن فیش های 
حقوقی روی ســامانه شــفافیت اصرار داریم. ســازمان امور اداری و استخدامی برخی 
درخواست های شهرداری را پاسخ نمی دهد و می گوید چون به این سامانه وصل نیستید، 
نمی توانیم پاسخ درخواست شما را بدهیم که ازجمله آنها افزایش فوق العاده کارکنان 
شهرداری است که ما به شکل مستمر از طریق شورا پیگیری می کنیم و آقای چمران هم 
اخیرا به وزیر کشور نامه زده و پیش از آن نیز با مجلس مکاتبه کردیم.  چیزی که سازمان 
امور اداری و اســتخدامی کشور شفاهی به مدیران شهرداری گفته، این است که تا وقتی 
به سامانه شفافیت وصل نشوید، نمی توانیم در حوزه منابع انسانی برای شما کاری کنیم.
امانی درباره اینکه ادعا شــده در صورت انتشــار فیش حقوقی کارکنان شــهرداری 
نظامات کشــور بر هم می ریزد نیز توضیح می دهد:  کارکنان دولت و سایر مجموعه هایی 
که به این سامانه وصل هستند، بدانند طبقه بندی مشاغل و آیتم های حقوقی شهرداری 
تهران قانون خاصی دارد و با همه ســازمان ها متفاوت اســت. مثلا کارمندان رســمی 
شهرداری تهران برابر قانون شهرداری مصوب سال ۵۸ شورای انقلاب، پایان سال یک ماه 
حقوق به عنوان پاداش می گیرند؛ در حالی که برای بقیه هر ســال در لایحه بودجه سقف 
پاداش سالانه شان معلوم است که سال گذشته یک میلیون و ۸۰۰ تومان بود و ۵۰۰ هزار 
تومان حق تأهل و به ازای هر فرزند ۲۰۰ هزار تومان بود. اما قانون می گوید پرسنل رسمی 
شــهرداری تهران در پایان ســال باید یک ماه حقوق به عنوان پاداش دریافت کنند. چون 
شــهرداری قانون خاصی دارد، نمی شود دریافتی کارکنان شهرداری را با سایر سازمان ها 
مقایسه کرد. اما این دلیل نمی شود که بگوییم چون ممکن است این مسئله سوءبرداشت 
ایجاد کند، به این ســامانه وصل نشود. به عنوان مسئول کمیته منابع انسانی و تشکیلات 
شــورا معتقدم برای شفاف سازی و به  دلیل اینکه ســؤالات و ابهاماتی که درباره حقوق 
پرســنل شهرداری مطرح اســت برطرف شود، خوب اســت فیش های حقوقی بر روی 
سامانه شفافیت گذاشته شود. پرسنل شهرداری یک حکم حقوقی و یک فیش حقوقی 
دارند و حکم حقوقی شان از بسیاری سازمان های دولتی کمتر است؛ زیرا خیلی از مزایای 

مستمرشان در حکم نمی آید که مبنای بازنشستگی شان است. وگرنه یکی از خواسته های 
کارکنان شــهرداری افزایش میزان حکم حقوقی شــان اســت و لازمه اش این است که 
سازمان امور اداری و استخدامی با آن درخواست شهرداری موافقت کند. در تبصره های 
امســال، یک تبصره خاص آوردیم که شهرداری را موظف کرده اطلاعات، حقوق، مزایا و 
همه آن چیزی که به پرسنل پرداخت می کند، در سامانه شفافیت قرار دهد و یک حکم 

الزام آور در تبصره بودجه امسال است.
احمد صادقی، دیگر عضو شــورای شــهر تهران نیز مدتی بعد با اشــاره به سخنان 
شــهردار تهران مبنی بر حاشیه سازشــدن اعــلام حقوق کارکنان شــهرداری گفته بود:  
قرار گرفتن میزان دریافتی کارکنان شهرداری در سامانه شفافیت یکی از تکالیفی است که 
بر  عهده شهرداری تهران است؛ اما شهرداری در حال بررسی است تا مواردی را که انتشار 
آن مشــکلات زیادی ایجاد می کند و ســازمان ها و دستگاه های مختلف به این رویه ایراد 
گرفته اند، احصا و اصلاح کند. موارد اصلاح شــده در قالب لایحه به شورای شهر تهران 
ارائه می شود. نمونه آن همین اعلام میزان حقوق کارکنان شهرداری بود که ممکن بود 
حاشیه هایی ایجاد کند؛ حتی اگر در داخل شهرداری هم کارکنان یکی از سازمان ها متوجه 
اختلاف دریافتی با سازمان دیگر شود، در خود مجموعه داخلی شهرداری حاشیه هایی 
ایجاد خواهد شد. بنابراین قرار است این موارد اصلاحیه هرچه زودتر به شورا ارائه شود. 
اگر در صحن شــورای شهر مصوبه بگیرد، از تکالیف شهرداری در حوزه شفافیت حذف 

می شود و البته از این موارد زیاد است.
مهدی چمران، گفته بود: «به  دلیل اینکه رئیس دفتر یک ســری وظایف خاص دارد، 
جایگاهش بالاتر از یک کارمند است، امسال حقوق نیروهای قراردادی شهرداری افزایش 
خوبی بر اســاس قانون کار پیدا کرد که این افراد هم چون قرارداد خدمات اداری شــهر 
داشتند، شامل این افزایش حقوق شدند؛ اما افرادی که مسئول دفتر هستند، حدود ۱۵ تا ۱۶ 
میلیون حقوق دریافت می کنند و وقتی این خبر را دیدم، موضوع را پیگیری کردم و گفتند 
این فرد حقوق عقب افتاده داشته و به همین دلیل این میزان حقوق را دریافت کرده است. 
حالا چرا این فرد حقوق عقب افتاده داشته، باید این موضوع هم بررسی شود». او در زمان 
انتشار سومین فیش هم گفته بود: نباید فراموش شود که این فرد کارمند شهرداری است 
و دریافت حقوق او نیز از طریق شهرداری انجام می شود. اظهارات چمران درباره فیش 
حقوقی دختر معدنی پور تا این مدیر شــورای شهر، بر یک پاشنه اساسی می چرخد و آن 
هم اینکه این حقوق ها از طرف شهرداری پرداخت شده و علت رقم بالای آن را با طرح 
حقوق عقب افتاده و پرداختی های پایان سال توجیه کرده است.بهروز شیخ رودی، معاون 
محاسبات و پایش عملکرد شورای پنجم، در واکنش به اظهارات چمران می گوید: مطابق 
بند ۱ ماده ۶ آیین نامه اجرائی، تشــکیلات، انتخابات داخلی و امور مالی شوراها مصوب 
۱۳۷۸ ه یئت وزیران و نیز بند ۱ ماده ۶ آیین نامه داخلی شــورای اســلامی شهر مصوب 
۱۳۸۴ هیئت وزیران مســئولیت امور اداری و مالی شــورا برعهده رئیس شوراست، این 
موضوع و مسئولیت رئیس شورا در قبال امور اداری و مالی شورا آن قدر مهم بوده که دو 

بار در دو دولت با گرایش های سیاسی مختلف مورد تأکید قرار گرفته، علاوه براین براساس 
تبصره دوم ماده ۲ آیین نامه تشــکیلاتی کارکنان دبیرخانه شــوراهای کشور به کارگیری 
افراد در دبیرخانه شــوراهای اسلامی شــهر باید با رعایت بند ۸ ماده ۶ آیین نامه اجرائی 
تشــکیلات، انتخابات داخلی و امور مالی شوراهای شهرها انجام شود که مطابق بند ۸ 
ماده ۶ آیین نامه اجرائی، تشــکیلات، انتخابات داخلی و امور مالی شوراها نیز مسئولیت 
صدور احکام مســئول و اعضای دبیرخانه شــورا بر عهده رئیس شورا قرار گرفته است؛ 
یعنی رئیس شورا از نظر مسئولیت امور اداری و مالی در برابر جذب و به کارگیری کارکنان 
دبیرخانه شــورا اعم از قراردادی، مأمور و... مسئولیت قانونی دارد و این مسئولیت قابل 
لاپوشــانی هم نیســت و با گفتن اینکه شــهرداری حقوق افراد را پرداخت کرده یا پایان 
ســال بوده و دیگری حقوق معوقه داشــته، نمی توانند از خودشان رفع مسئولیت کنند، 
آدم وقتی این اســتدلال ها را از رئیس شورای شهری می شنود که بر اساس قانون وظیفه 
و مســئولیت امور اداری و مالی شــورا بر عهده اوست، با این ســؤال مواجه می شود که 
اگر حقوق عقب افتاده و پرداختی های پایان ســال و پرداخت حقوق از طرف شهرداری 
نبود، آقای چمران با چه بهانه های دیگری می خواست موضوع را رفع و رجوع کند؟! این 
نوع مواجهه آقای چمران با موضوعاتی که در حوزه وظیفه و مســئولیت قانونی ایشان 
به عنوان رئیس شورای شهر است، واقعا جای تأسف دارد. شیخ رودی در ادامه با اشاره به 
دستور وزیر کشور در ماجرای فیش حقوقی دختر عضو شورای شهر تهران ادامه می دهد: 
در ماجرای جذب و پرداخــت حقوق ۳۳ میلیون تومانی به دختر نرگس معدنی پور در 
دی ماه شاهد آن بودیم که وزیر کشور به معاون عمرانی وزارت کشور دستور داد تا مسائل 
مطرح شده درباره فیش حقوقی یکی از اعضای دفتر عضو شورای شهر تهران را به دقت 
و براساس مرّ قانون بررسی و نتیجه را در اسرع وقت گزارش کند. البته بلافاصله بعد از 
این دستور آن فرد استعفا داد و چند روز بعدش آقای چمران آمد و در یک نشست خبری 
گفت با فرد خاطی قطع همکاری و لغو قرارداد کردیم! البته تا امروز در رسانه ها چیزی 
درباره نتیجه دستور وزیر کشور و نتایج بررسی های معاونت عمرانی وزارت کشور از یک 
ســو و اقدامات سازمان بازرسی کل کشور منتشر نشــده است و ما نمی دانیم بالاخره در 
این رســیدگی ها اگر به خطای خاطیان رسیدگی یا اشاره شده، به مسئولیت آقای چمران 
به عنوان رئیس شــورا به عنوان فردی که برابر قانون مسئولیت امور اداری و مالی شورا 
برعهده اش بوده، نیز اشــاره شده است یا خیر. در این فیش ها آنچه مهم است و به ویژه 
محل اعتراض کارکنان شهرداری تهران قرار گرفته حقوق و مزایای پایه این افراد نیست؛ 
بلکه اضافه پرداخت هایی که مازاد بر سرانه میانگین عمومی کارکنان شهرداری نصیب 
این افراد شــده، محل پرســش جدی و اعتراض قرار گرفته است. برای نمونه در تصویر 
فیش حقوقی ۳۳ میلیون تومانی که دی ماه ۱۴۰۱ منتشر شده، مشخص است که علاوه 
بر حقوق ماهانه، هزینه هایی مانند هزینه تلفن همراه، ایاب و ذهاب، پاداش، بهره وری به 
یک مسئول دفتر پرداخت شده است. وقتی به حق جذب این فرد نگاه می کنیم، می بینیم 
که بیش از ســه میلیون و ۲۰۰ هزار تومان حق جذب و بیش از هشت میلیون و ۶۰۰ هزار 

تومــان اضافه کاری که رقمــی نزدیک به دو برابر حداقل حقوق برابر قانون کار اســت، 
بابت ۱۵۰ ســاعت اضافه کار پرداخت شده بود و حالا در این فیش ۴۶ میلیون تومانی ما 
شاهد آن هستیم که فقط رقم عیدی یعنی دو میلیون و ۷۰۰ هزار تومان مطابق اظهارات 
آقای چمران مربوط به پرداخت های پایان سال است؛ اما در همین فیش حقوقی شاهد 
پرداخت ۱۱میلیون و ۸۵۵ هزار تومان بابت ۱۷۵ ساعت اضافه کاری هستیم. این در حالی 
اســت که برابر قانون مجموع ســاعت کار موظف یک کارمند در ماه برابر با ۱۷۶ ساعت 
است و با احتساب این ۱۷۵ ساعت اضافه کار یعنی فرد دریافت کننده در ماه مذکور ۳۵۱ 
ســاعت کارکرد داشته است؛ البته این اضافه کار بیشتر برای ترمیم حقوق پرداخت شده 
و میزان آن نیز بیشــتر از ســرانه اضافه کار کارکنان شهرداری اســت و در ادوار مختلف 
مدیریت شــهری این میزان اضافه کار صرفا به معدودی از مقامات شــهرداری با هدف 
ترمیم حقوق پرداخت می شــده اســت. از طرف دیگر در این فیش حقوقی ۱۳۹ ساعت 
شب کاری، ۸۱ ساعت تعطیل کاری و... درج شده است. البته این موارد فقط مربوط به این 
فیش حقوقی و یک فرد نیست و این دست فیش های حقوقی متناسب با مرتبه شغلی 
این مدیران قابل تعمیم به مدیران هم رده نیز هست و سکوت شهرداری تا امروز متضمن 
نه فقط تأیید اظهارات رئیس شورای شهر بلکه رویه بودن این دست پرداخت ها به بخش 
دیگری از مدیران شــهرداری نیز قلمداد می شود. شیخ رودی در ادامه با اشاره به تجربه 
شهرداری های کرمان، یزد و چندین شهر دیگر در انتشار حقوق و مزایای مقامات و کارکنان 
شهرداری می گوید: در دوره ششم شهرداری کرمان، یزد و چند شهر دیگر ماهانه حقوق و 
مزایای پرداختی به کارکنان و مدیران شهرداری را در پایان هر ماه منتشر می کنند، البته در 
شورای شهر کرمان هم حق الجلسه ماهانه پرداختی به اعضای شورا نیز منتشر می شود؛ 
چیزی که در هیچ جای دیگر کشــور سابقه ندارد. در تهران اما آقایانی که ادعای نوکری 
مردم را دارند، حاضر نیســتند فیش حقوقی خودشان، مدیران و کارکنان شورای شهر و 
شــهرداری را که از محل عوارض مردم تهران پولش تأمین شــده، منتشر و در دسترس 
عموم شهروندان قرار بدهند تا مردم بدانند اینها بابت نوکری مردم چقدر حقوق می گیرند 
و نتیجه اش این می شــود که موقع انتشــار این فیش های حقوقی برای توجیه موضوع 
دست به دامن اســتدلال هایی از جنس پرداخت های پایان سال و پرداخت های معوقه 
ماه های قبل می شوند؛ ولی حاضر نیستند به مردم بگویند این حقوق پرداختی متعارف 
بوده اســت و مسئولیتش را بپذیرند. متأســفانه در دوره پنجم و هنگام انتشار اطلاعات 
حقوق و مزایای مدیران و مقامات شــهرداری بدنه شــهرداری تهــران با مقاومت ها و 
استدلال های خودش نهایتا تن به انتشار حقوق پایه مندرج در حکم کارگزینی داد؛ چیزی 
که در واقع رقمی بین نصف تا یک ســوم پرداخت های قانونی حقوق و دستمزد است و 
از انتشــار پرداخت ماهانه حقوق و دستمزد مدیران شهرداری شانه خالی کردند؛ اما آن 
حرکت حالا در کرمان، یزد و تعداد زیادی شهرداری شهرهای کوچک عملی شده است؛ 
اما خب اینجا در تهران حرف از شــفافیت دوره ششــم زیاد اســت و مردم برای دانستن 

حقوق و مزایای مدیران شهرداری تهران غریبه هستند!

شرق: آب ها تازه داشــت از آسیاب می افتاد که دوباره بلوای مسمومیت های سریالی 
در ســال نو شــروع شــد. ۱۴ فروردین، اولین روز سال تحصیلی در ســال جدید بود و 
آخرین روز کاری یوســف نوری، وزیر مســتعفی آموزش و پرورش. سایت های خبری 
از ماجرای اســتعفای نوری گرم بودند که دوباره موضوع مسمومیت های سریالی در 
مدارس دخترانه داغ شد.بعد از اینکه کانال تلگرامی «مردم ارومیه» ظهر ۱۴ فروردین 
از انتقال پنج دانش آموز مدرسه «۲۲ بهمن» در بخش محمدیار در شهرستان نقده به 
بیمارستان خبر داد، یک منبع مطلع در وزارت آموزش و پرورش در گفت وگو با «شبکه 
شــرق» خبر را تأیید کرد. دانش آموزان مسموم شده این مدرسه به بیمارستان «امام» 
شهرســتان نقده منتقل شدند و دوباره رشته نگرانی ها از سر گرفته شد.فردای آن روز 
خبرگزاری فارس در گزارشی کوتاه و به نقل از مختار نعمتی، رئیس آموزش و پرورش 
نقده، جزئیات بیشــتری مطرح کرد. اینکه به گفته دانش آموزان بوی نامطبوعی مانند 
سوختن لاستیک در مدرســه دخترانه ایجاد شده است که بعد از متوجه شدن این بو 
آنها دچار حالت تهوع و سر درد و شکم درد شده اند. بعد از این جریان مسئولان مدرسه 
با مراکــز درمانی تماس می گیرند و آمبولانس برای انتقال دانش آموزان به مدرســه 
اعزام می شود. بعد از اعزام دانش آموزان، تمهیدات و مراقب های لازم از دانش آموزان 
انجام و بعد از مساعدشدن حال آنان، از بیمارستان مرخص می شوند.۱۵ فروردین اما 
قرعه به نام دانش آموزان تبریزی افتاد. ایرنا به نقل از اصغر جعفری، رئیس اورژانس 

پیش بیمارســتانی آذربایجان شــرقی از مســمومیت ۲۰ دانش آموز مدرسه دخترانه 
در شهرک باغمیشــه تبریز خبر داد و نوشــت که این دختران به دلیل مسمومیت به 
بیمارســتان سینای این شهر منتقل شــدند. علائم این دانش آموزان هم تقریبا مشابه 
موارد قبلی تنگی نفس اعلام شــد و بعد از رســیدگی به حالت طبیعی برگشت. ۱۶ 
فروردین خبر مسمومیت ۳۵ دانش آموز در مراغه و ۶۰ دانش آموز در عجب شیر یعنی 
۹۵ دانش آموز از طریق رســانه های محلی انتشــار یافت. این بار هم اصغر جعفری، 
رئیس اورژانس آذربایجان شرقی، اعلام کرد که حال عمومی این دانش آموزان خوب 
اســت و البته او نیز هم عقیده با وزیر مستعفی آموزش و پرورش علائم دانش آموزان 
را ناشــی از «اثرات تلقینی موجود» خواند و گفت: «براســاس گزارشات پزشکی هیچ 
علائمی مبنی بر مســمومیت ناشی از یک ماده خاص در این دانش آموزان دیده نشده 
اســت». مسمومیت دانش آموزان در سال گذشته از شهر قم شروع شد و این روند در 
ســال جدید هم ادامه پیدا کرد. ۱۶ بهمن در خبرها اعلام شد که هفت دانش آموز در 
مدرسه دخترانه سلامت در خیابان ۱۹ دی قم دچار مسمومیت شده اند. وز گذشته (۱۹ 
فروردین) هم مدیر کل امنیتی و انتظامی استانداری اردبیل از مسمومیت دانش آموزان 
دختــر در تعدادی از مدارس اردبیل خبر داد: «در تعدادی از مدارس دخترانه اردبیل،  
دانش آموزان با استشــمام بوی نامطبوع، احساس ســوزش در گلو و سستی مواجه 
شــدند که بلافاصله پس از این اتفاق،  همه دانش آموزانی که احســاس مسمومیت 

داشتند، توسط عوامل اورژانس به مراکز درمانی منتقل شدند. عمده این مسمومیت ها 
در دو مدرسه خلبان ذاکر و معراج رخ داده، در تعدادی از مدارس نیز به صورت جزئی 
این اتفاق رخ داده که تا به این لحظه، ۱۷۵ دانش آموز در این حادثه دچار مسمومیت 
شده اند. مسئولان می گفتند ماجرا جدی نیست، بیشتر این حالت های ناآرامی به دلیل 
اســترس و جو روانی موجود است، اما خانواده ها به این حرف ها راضی نمی  شدند و 
نگرانی هایشان شعله ور می شد. برای همین تعدادی از خانواده ها در مقابل بعضی از 
مدارس اردبیل تجمع کردند و در خبرهای غیررســمی اعلام شد که مدارس  معراج، 
ســما، آسیه، خلبان ذاکر، شــاهد و زینبیه در این شــهر مورد حمله قرار گرفته اند. در 
همین روز آتش مســمومیت دانش آموزان در دو شهر استان خوزستان هم شعله ور 
شــد؛ اهواز و هفتکل. خبری که حبیب حی بر، معاون درمان دانشــگاه علوم پزشکی 
جندی شــاپور اهواز، درباره آن گفت: «گزارش هایی از مسمومیت دانش آموزان در دو 
مدرســه دخترانه در شهرستان های اهواز و هفتکل داشتیم. تعدادی از دانش آموزان 
به صورت ســرپایی مداوا شــده و تعدادی نیز تحت نظر و در حال مداوا هستند». او 
هم گفت که موارد حادی در مسمومیت این دانش آموزها گزارش نشده است. مازیار 
مولایی، رئیس شــبکه بهداشــت هفتکل تعداد دانش آموزانی را که به مرکز درمانی 
مراجعه کرده بودند، ۶۰ نفر اعلام کرد.وضعیت دانش آموزان و جو روانی مدارس در 
دیواندره هم خوب نبود. تصاویری در شبکه های اجتماعی از وضعیت مدارس منتشر 
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کارت شناسایی ( پرسنلی ) 
 با شماره پرسنلی ۸۵۱۱۶۳  

مربوط به شرکت هواپیمایی ماهان مفقود 
گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

کارت خودرو سواری رنو L90  رنگ سفید روغنی مدل 
۱۳۹۵ به شماره پلاک ۹۴۳ ج ۲۷ ایران ۳۳ و شماره 
موتور K4MA690-R163714 و شماره شاسی 

NAPLSRALDG1281050 به نام 

 مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

 برگه سبز ، کارت و سند کمپانی خودرو  ماکسیما  
 رنگ سفید مدل ۹۱ به شماره پلاک ۷۲ ۳۸۹ ی ۸۱ 

 و شماره موتور ۰۱۸۲۲۹Q شماره شاسی 
NAPLE2A33A1026623  به نام 

 مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.
کارت دانشجویی  نام پدر حسین  

با شماره دانشجویی ۹۷۴۳۳۱۴۴  از دانشگاه علم و 
صنعت ایران رشته مهندسی حمل و نقل ریلی در مقطع 

کارشناسی مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

 کارت دانشجویی 
 نام پدر یوسف با شماره دانشجویی ۴۰۱۲۲۰۰۶۵ از 

 دانشگاه شهید بهشتی رشته مدیریت دولتی
  در مقطع کارشناسی مفقود گردیده
 و از درجه اعتبار ساقط می باشد. 

  125CDI  کارت موتور و برگ سبز موتور سیکلت رایکا
رنگ مشکی مدل ۱۳۸۶ به شماره پلاک ۹۱۳۴۲ 

ایران ۱۲۴ و شماره موتور ۲۹۵۸۱۰۱ و شماره شاسی 
125C8603548 به نام  

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

شــد. خبرگزاری ایلنا هم گزارشی درباره مســمومیت تعدادی دانش آموز در مدارس 
ارومیه منتشــر کرد و نوشت که از تعداد دانش آموزان مسموم شده اطلاعی در دست 

نیست
اردیبهشت؛ اعلام نظر کمیته

مســمومیت های ســریالی دانش آموزان در ســال جدید در حالــی ادامه داد که 
روز جمعــه، ۱۸ فروردین حمیدرضــا کاظمی، رئیس کمیته ویــژه حقیقت یاب علل 
مسمومیت دانش آموزان در مجلس، به ایسنا خبر داد که اولین جلسه کمیته در سال 
جدید با حضور دســتگاه های مرتبط برگزار شد و در صورت جمع بندی نهایی، گزارش 
کمیته درباره علل مسمومیت دانش آموزان تا اردیبهشت ماه به صحن مجلس خواهد 
رفت. کمیته ای که ســال گذشته در پی حمله به مدارس سراسر کشور و البته با تأخیر 
و تعلل مسئولان تشکیل شــد و آن طورکه کاظمی گفته این کمیته تاکنون دو جلسه 
در سال گذشته با دســتگاه های مرتبط امنیتی، حوزه سلامت و سایر دستگاه ها برگزار 
کرده و گزارشــی هم از دستگاه ها و اقداماتی که انجام داده اند دریافت کرده است. در 
ســال جدید نیز در روز دوشنبه هفته ای که گذشت اولین جلسه کمیته با حضور همه 

دستگاه های مرتبط برگزار شده است.
او گفت: «براســاس گزارشات دریافتی، تعدادی از افرادی که اقداماتی انجام داده 
بودند، دستگیر شدند و در حال بازجویی هستند. اکنون بنا شده در دو هفته آتی کارگروه 
باز هم جلسه تشکیل دهد و اگر با گزارشات دریافتی به نتیجه نهایی رسیدیم، گزارش 
نهایی در این موضوع را جهت ارائه به صحن مجلس آماده کنیم». کاظمی پیش بینی 
کرده بود که تا اردیبهشــت گزارش نهایی کمیته پیرامون مسمومیت دانش آموزان به 
صحن مجلس برود. خبر دســتگیری عوامل مؤثر در مسمومیت مدارس که کاظمی 

عنوان کرده بود، به اسفند سال گذشته باز می گردد. 
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نورا حسینی:  سومین فیش منتشر شده از کارکنان شورای شهر تهران هم حاشیه ساز شد. شورای شهر تهران می گوید این فرد کارمند شهرداری و در شورای شهر مأمور است و فیش حقوقی او به شورای شهر ارتباطی ندارد.نخستین 
فیش حقوقی منتشرشــده مربوط به دختر یکی از اعضای شورای شــهر بود با دریافتی بیش از ۳۰ میلیون تومان. رئیس شورای شهر تهران آن زمان اعلام کرد: فیش مربوط به ماهی است که معوقات کارکنان پرداخت شده است.
مهدی چمران درباره این فیش هم گفته در بهمن به دلیل پرداخت عیدی میزان دریافتی ها افزایش پیدا می کند. او ادامه داده اســت:  این فرد کارمند شــهرداری است و باید از شهرداری درباره جزئیات فیش حقوقی سؤال شود. 
پیش از این نیز شاهد انتشار فیش حقوقی کارمند زن عضو شورای شهر بودیم که قبلا در یکی از مناطق شهرداری تهران مسئولیت داشت و در دوره جدید به درخواست رئیس یکی از کمیسیون های شورا در شورای شهر مأمور شده 
بود که بلافاصله بعد از شروع کار در شورا، به مرخصی زایمان رفته بود و در ایام مرخصی دستمزد و حتی اضافه کار بالایی را دریافت می کرد.علیرضا زاکانی، شهردار تهران، روز گذشته درباره چرایی اعطای حقوق ۴۶ میلیون تومانی 
به مسئول حراست شورای شهر تهران، به رسانه ها گفته است: باید بررسی های لازم در این زمینه انجام شود و فیش مورد بررسی قرار گیرد. مبلغ مندرج در فیش فقط حقوق نبوده، بلکه ملحقات حقوق نیز داشته است؛ اما دستور 
می دهم ریز مبالغ فیش مورد بررســی قرار گیرد تا در رابطه با آن اطلاع رســانی شود.ملحقاتی که شهردار تهران به آن اشاره می کند، فقط دو میلیون و ۷۰۰ هزار تومان عیدی است که در این ماه به حساب همه کارکنان واریز شده و 
درباره اضافه کاری که در این ماه ۱۷۵ ساعت واریز شده؛ درحالی که به گفته کارکنان قدیمی شهرداری، سقف این عدد در شهرداری ۱۵۰ ساعت است و از میزان ساعتی که برای شب کاری در نظر گرفته شده، سخنی نگفته است.


